

Date: 20th August, 2026

التاريخ: 20 أغسطس 2026

Subject: Invitation - Investor Session on OQ Exploration and Production SAOG's Financial Results and Operational Performance for the First Half of 2026

الموضوع: دعوة لحضور جلسة نقاشية حول النتائج المالية والأداء التشغيلي لأوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع النصف الأول للعام 2026

OQ Exploration and Production SAOG is pleased to invite its investors and analysts to its upcoming session to discuss OQEP's financial results and operational performance for the first half of the year 2026 on:

يسر أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع دعوة المستثمرين والمحللين للمشاركة في الجلسة النقاشية حول الأداء المالي والتشغيلي للشركة للنصف الأول من عام 2026، وذلك في:

- Wednesday, 26th August 2026
- 2:00 – 3:00 PM - Muscat Time

- يوم الأربعاء، بتاريخ 26 أغسطس 2026
- في الساعة 2:00 – 3:00 ظهراً بتوقيت مسقط

The session will start with a presentation and followed by Q&A session. The session will be hosted through Zoom, and the participants may join using the link below:

تشمل الجلسة عرض تقديمي يليه فقرة للإجابة عن الأسئلة. ستعقد الجلسة عبر منصة زووم من خلال الرابط في الأسفل:



امسح للانضمام للجلسة
Scan to join

<https://us06web.zoom.us/j/82347223344?pwd=ocb1BXkkZJcbtfqWwCpEuN0ojlEM>

P.1

For more information, please contact Investor Relations department via email: IR@oqep.om

للمزيد من المعلومات، يمكنكم التواصل مع فريق علاقات المستثمرين عبر البريد الإلكتروني: IR@oqep.om

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

خالد القصابي
الرئيس التنفيذي للمالية بالإنابة
Khalid Al Qassabi
Acting/Chief Financial Officer